

TTM59多功能数字温度计

产品名称	TTM59多功能数字温度计
公司名称	深圳市嘉冠电子有限公司
价格	353.00/个
规格参数	加工定制:是 品牌:COOPER-ATKINS 类型:普通型热电阻
公司地址	深圳市龙岗区龙岗街道宝龙社区锦龙二路蓝钻风景花园1栋公寓A306
联系电话	0755-84184648 13332927661

产品详情

ttm59 pocket test plus™ 多功能电子温度计

深圳市嘉冠电子有限公司 电话:0755-3356 7658 传真: 0755-8453 9696 邮箱: simonlisz@yahoo.com.cn

includes a clock function and a preset timer for 5, 15 or 30 minutes. it is waterproof with a min/max feature and lcd that can be used in a dish machine.

含时间显示功能，有5分、15分、30分钟预设定时功能。它防水且带有最低/最高温度记忆功能，lcd也可以在商业洗碗机中使用。

accurate for life 产品精确度终身保证

the same innovative technology we use for our popular thermocouple instruments specified by some of the most sophisticated chains in the world is also available in selected digital thermometers. with settings stored in a non-volatile memory chip, field adjustment has become a thing of the past. we are so committed to ensuring the accuracy of our products that we guarantee them for life. look for the logo on cooper-atkins products and ask your local representative for more details.

cooper atkins将普遍用于热电偶温度仪的这一创新技术也应用到我们部分数字温度计。

使用带有设置好的独立存储芯片，现场校准已成为过去。我们承诺并确保我们产品终身使用过程中精确度不变！凡带有“a” logo的cooper atkins产品均具有这个功能。

anti-microbial 抗菌材料设计

the anti-microbial additive in the abs plastic housing inhibits the growth of bacteria on the unit. however it does not protect users or others against food bacteria. always clean and wash products thoroughly before and after each use.

在abs外壳材料中添加抗菌剂可有效阻止产品表面细菌的滋生。但它并不能保证使用者或食品不受细菌的侵害。使用前和使用后，请全面清洁产品。

深圳市嘉冠电子有限公司 电话:0755-3356 7658 传真: 0755-8453 9696
 邮箱: simonlisz@yahoo.com.cn

【产品介绍】

new and innovative, the waterproof pocket test plus with 3 station timer, clock and date features, replaces the typical wristwatch in the kitchen with an all-in-one pocket test thermometer. it has a response time of less than 6 seconds and an accuracy of $\pm 0.5^{\circ}$ c for the entire range, and is dishwasher safe.

新上市创新科技，便携式防水设计带3站定时功能、时间和日期显示功能，用以替换在厨房中带手表的传统做法，是多合一便携式温度温度计。它反应时间小于6秒，全区间精度 $\pm 0.5^{\circ}$ c，可安全用于商业洗碗机。

深圳市嘉冠电子有限公司 电话:0755-3356 7658 传真: 0755-8453 9696 邮箱: simonlisz@yahoo.com.cn

product specifications 【产品规格】

warranty	保修	lifetime	终身
lcd	液晶显示	lcd has digital clock and date (month & day) read out and the ability to choose standard or military time format	液晶显示器有数字时、分、月、日和日)显示，并能随时和24小时的时间格式
certifications	认证	nsf, ce, weee	
features	特征	3 separate timers and distinctive alarms	3个独立的定时器和独特功能
calibration	校准	guaranteed accurate for life	终身精确度保证
temperature range	温度范围	-4 ° to 350 ° f/-20 ° to 177 ° c	-20 ° 至 177 ° c
temperature accuracy	温度精度	$\pm 1^{\circ}$ f/ $\pm 0.5^{\circ}$ c	$\pm 0.5^{\circ}$ c
resolution	显示精度	0.1 °	0.1 °
lcd height	lcd高度	0.4" (1 cm) with 0.2" (5 mm) characters	1cm高(其中数字显示高
waterproof rating	防水等级	iec 529 ipx7	
housing material	外壳材料	polycarbonate housing and sheath with silicone rubber buttons	外壳是聚碳酸酯，按钮
sensor type	传感器类型	thermistor	热敏电阻
response time	反应时间	less than 6 sec	小于6秒
shaft length	长度	4.75 in (12.07 cm) type 304 stainless steel	轴长12.07 cm 标准304不
shaft diameter	直径	0.15" with 0.085" reduced diameter tip (3.8mm with 2.1mm tip)	探头轴径3.8mm (尖端
battery type	电池类型	cr2032, 3v lithium	

深圳市嘉冠电子有限公司 电话:0755-3356 7658 传真: 0755-8453 9696 邮箱: simonlisz@yahoo.com.cn

ttm59 pocket test plus™ 多功能电子温度计

本产品的加工定制是是，品牌是COOPER-ATKINS，类型是普通型热电阻，型号是TTM59，测量范围是-20 ° to177 ()，允差等级是A，热响应时间是6 (s)，装箱数是36个/箱，规格是-20 ° to177